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oe je weet zijn wij, AZN, agenda-lid Hand aan de kraan overleg. Graag reageer ik kort schriftelijk. De brief richt zich

nadrukkelijk met name op de ziekenhuizen en niet op de ambulancezorg. Dit is naar mijn mening terecht. Mij valt 1 ding op,

namelijk dat Ambulancezorg niet 1 keer wordt genoemd. Cok niet in de opsomming van alle genomen maatregelen etc.

Vriendelijk verzoek ik je de rol van de ambulancesector ergens in de brief te benoemen. Immers, zonder ambulancezorg was

spreiding van patiénten in zijn geheel niet mogelijk geweest. De ambulancesector heeft op een flexibele en pragmatische wijze
alle verzoeken voor regionale en bovenregionale ritten ingewilligd en uitgevoerd (geen enkele overplaatsing is niet doorgegaan
door knelpunten bij ons). Daarnaast heeft de sector een grote inbreng gehad op de LCPS. Zowel in de opstart fase als in de

operationele fase.

Als je geen problemen veroorzaakt, verdwijn je uit beeld. Ik begrijp dat. Maar in het geheel niet genoemd te worden in de brief

doet geen recht aan de ambulancesector.

Gaarne bereid om vragen te beantwoorden. Succes.

Groet,
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